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Ældrerådet 

   

 

Referat af møde 

Torsdag den 28. november 2019 kl. 08:45 - 11:00 mødelokale F2, Rådhuset, 

Torvet 2, 3600 Frederikssund   
 

MØDEDELTAGERE  

Formand: Lise Lotte Due (afbud) 

Næstformand: Bent Jakobsen 

Kasserer: 

Vicki Hansen 

Vibeke Davids Hansen 

 

Lissi Gyldendahl 

Christian Heiberg 

Søren Holmgaard 

Arne Christensen 

Lise-Lotte Tøttrup (sekretær / referent) 

 

 

 

 Referat  
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat fra den 31. oktober 2019 

Mødeleder Bent Jakobsen 

Dagsordenen samt referat fra den 31. oktober blev godkendt. 

 

Der var en kommentar fra Bent til referat fra den 26. september 2019 

vedrørende et møde i Nordgruppen, hvor Søren havde været undrende over: 

 At Frederikssund havde besluttet en 2. høringsrunde af budgettet for 

2020  

 At der ikke var nogen kommentar fra Frederikssund vedrørende udbud 

af Stomi. 

 At Frederikssund nævnte, at der kom almennyttige boliger i Vinge 

 At Frederikssund nævnte, at der kom bus til Vinge (bus 312 kører 

allerede til Vinge) 

 

Bent orienterede om, at der ville blive opført almennyttige boliger i Vinge 

samt, at der var kommet en indstilling fra Movia vedrørende bus fra Skibby 

over Kronprinsesse Marys bro til Vinge. 

 

Sag nr. 2  Orientering fra formand 

v/ Lise Lotte Due.  

Ikke noget til punktet, da der var afbud fra formanden. 
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Sag nr. 3  Sager til høring 

Velfærdsudvalget 

Social- og sundhedsudvalget 

 

Ældrerådets oplæg til høringssvar blev gennemgået.  

Materialet blev mailet til administrationen til videre distribution. 

 

Sag nr. 4  Økonomi  

Ikke noget til dette punkt, da Ældrerådet afventer valg af ny kasserer ved 

mødet i januar. 

 

Sag nr. 5  Opfølgning på vedtægter og diæter 

Lissi havde pr. mail den 7. november 2019 sendt de genforhandlede 

vedtægter til Ældrerådet.  

Ældrerådet  ser frem til en godkendelse af vedtægterne i byrådet. 

 

Ældrerådet havde i deres høringssvar til Velfærdsudvalget gjort opmærksom 

på, at § 3.8 i de reviderede vedtægter kunne slettes, da samme tekst stod 

under § 3.5 

 

Sag nr. 6  Årshjul 

Der var en dialog omkring opfølgning af årshjulet. 

Derudover var der en dialog om, hvilke punkter der skulle på dagsordenen til 

mødet i januar 2020. 

Lissi ville korrigere årshjulet og fremsende det til Ældrerådet. 

 

Sag nr. 7  Årsberetning 

Herunder drøftelse af indhold. 

Lissi havde lavet oplæg til indhold i årsberetningen. 

Oplægges ville blive sendt til administrationen og vedlægges referatet som 

bilag. 

 

Sag nr. 8  Møder som Ældrerådets medlemmer har deltaget i siden sidst 

Christian og Vibeke har været til møde med Mad til hver Dag 

Her blev de orienteret om, at en repræsentant fra Mad til hver Dag gerne ville 

deltage ved orienteringsmøder med +75 årige.  

Repræsentanten fra Mad til hver Dag ville orientere omkring vigtigheden af 

kosten. Christian undersøger muligheden nærmere. 

 

Lissi, Vibeke og Christian havde været på kursus omkring ”Konfliktløsning i 

foreningslivet”. Kurset var arrangeret af kommunen og Vibeke orienterede kort 

fra kurset, der havde været meget relevant og med flere gode oplæg. 
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Lissi, Arne, Christian og Søren havde været til møde med 

Ældreorganisationerne.  

Ældreorganisationerne var ved at planlægge et borgermøde den 21. april 

2020. 

Vibeke mente, at der i det forum burde være fokus på boligydelse/boligstøtte. 

Der var en dialog omkring, hvordan borgerne kunne få hjælp til søgning og 

beregning af disse ydelser. 

Vibeke orienterede om, at der kunne hentes hjælp på bibliotekerne. Dette 

skulle dog undersøges. 

 

Søren havde været til Styringsdialogmøde omkring almene boliger med 

kommunal anvisning. Søren orienterede kort fra mødet. 

   

Bent og Lise Lotte havde været til Nordgruppe- og Regionsrådsmøde. 

På Regionsrådsmødet havde der blandt andet været et oplæg omkring 

”Værdibaseret økonomi”. Bent orienterede kort fra mødet. 

 

Værter ved mødet i Nordgruppen til januar skulle have været Ældrerådet i 

Frederikssund. Dette var dog blevet udsat til augustmødet, grundet nye 

medlemmer i Frederikssund ældreråd. 

 

Sag nr. 9  Orientering fra fagudvalg 

Kultur- og Fritidsudvalget v/ Vibeke  

Vibeke orienterede om, at Elværket fortsat ikke havde nogen 

driftsoverenskomst. 

Formand og næstformand var sammen med administrationen bemyndiget til at 

kunne afslutte og godkende forhandlingerne med Elværksforeningen 

 

Plan- og Miljøudvalget v/ Arne og Søren 

Dagsordner og referater følges nøje. 

 

Teknisk udvalg v/ Christian og Søren 

Ikke noget fra dette udvalg. 

 

Sag nr. 10  Ældrerådets info. til lokalavisen 

V/ Vibeke 

Der var en dialog om mulige indlæg til lokalavisen. 

Vibeke ville udarbejde yderligere materiale og fremsende det til 

administrationen til videre foranstaltning. 

 

Sag nr. 11  Eventuelt 

Ældrerådet var inviteret til dialogmøde omkring høringspraksis den 3. 

december 2019 med efterfølgende julefrokost. 

Lissi, Søren, Bent, Vibeke og Christian ville deltage på mødet. 

Der var en dialog omkring det kommende møde, og de forskellige holdninger i 

ældrerådet blev diskuteret. 
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Søren takkede for den smukke buket han og hustruen fik fra Ældrerådet ved 

deres guldbryllup. 

 

Bent blev takket for godt arbejde i Ældrerådet. 

 

Sag nr. 12  Næste møde 

Ordinært møde i Ældrerådet afholdes den 9. januar, kl. 8:45 i mødelokalet 

Konferencen, Lundevej 9, 3600 Frederikssund 

 

Mødeleder ved ordinære møder i 2020 fremgår af nedenstående tabel 

 

Dato Mødeleder 

 9. januar Lissi 

 30. januar Vibeke 

 . februar Arne 

 . marts Christian 

 . april Vicki 

 . maj Søren 

 . juni 

  . august 

  . september 

  . oktober 

  

 

  

 

 


